
 

 
 
 
SEMBRADORS D’ESPERANÇA 

Este diumenge, 2 de març, celebrem en la nostra diòcesi el Dia del Seminari. Sovint, quan visite les 
parròquies, especialment aquelles en les quals no pot haver-hi un sacerdot que residisca allí, alguns 
cristians em manifesten el seu desig de poder tindre un rector que habitualment els acompanye en el 
camí de la fe. Si bé és cert que l’Església viu i creix gràcies a la santedat de tots els seus membres, la 
missió dels pastors és essencial per a la Comunitat Cristiana. Per això, vos convide a tots a que, en les 
celebracions de l’Eucaristia d’este diumenge, donem gràcies a Déu per la resposta dels jóvens que han 
respost a la crida del Senyor perquè el seguisquen i el servisquen, i demanem que hi haja molts més 
que estiguen disposats a entregar la seua vida al servici de l’Evangeli. 

En este any jubilar, el lema d’esta jornada és Sembradors d’esperança. Es tracta d’un lema que 
expressa perfectament la missió que els pastors tenim en el si de l’Església. Sembrar esperança és la 
nostra tasca i la nostra responsabilitat, i l’exercim anunciant l’Evangeli, celebrant els sagraments, 
servint a la Comunitat cristiana que se’ns ha confiat, i vivint el nostre ministeri com a entrega 
generosa de la pròpia vida. 

En anunciar la Paraula, els ministres ordenats no sols ensenyen unes veritats, sinó que animen a 
seguir a Crist, exhorten a viure d’una manera digna del Senyor, preguen per a que no ens apartem de 
l’Evangeli, consolen als qui passen per moments de sofriment i de dificultat, instruïxen sobre les 
exigències de la vida cristiana i conviden a ser fidels al Senyor que ens ha cridat al Regne del seu Fill 
estimat. La Paraula acollida en el cor i que produïx fruits de vida cristiana, és la primera llavor que 
obri a l’esperança de la Vida eterna. 

A través dels sagraments, la mateixa vida de Crist es vessa en els nostres cors per l’acció de 
l’Esperit Sant, que fa créixer en nosaltres l’amor a Déu i el desig del seu Regne. Quan els pastors de 
l’Església vivim el nostre ministeri servint de bona gana, amb generositat i comportant-nos no com a 
amos, sinó com els qui estem cridats a ser models del Ramat del Senyor, vivint la nostra vocació d’una 
forma coherent, com a cristians que estan cridats a la santedat, estem contribuint a que l’Església 
cresca en la comunió i arribe a ser “germen i començament del Regne de Déu” enmig del nostre món. 
Animant a viure el mandat de l’amor a tots, i de mode especial als qui patixen, mitjançant la pràctica 
de les obres de misericòrdia, que són “obres d’esperança”, obrim horitzons de vida a moltes persones 
que es troben en situacions tan difícils, que sovint no troben humanament una eixida en les seues 
vides. 

Un sacerdot que visca el seu ministeri intentant ser fidel a la seua vocació és un regal per a una 
comunitat cristiana, perquè en la seua vida i en l’exercici del seu ministeri es convertix en una 
presència viva de Crist que vol arribar a tots. Demanem que hi haja jóvens disposats a entregar la 
seua vida al Senyor i col·laborem també amb generositat amb el seminari en la formació dels futurs 
sacerdots. 
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